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Zaal 3 

 

Aanwezig Mellie Metiarij, Pieta Claus, Ria Haan, Ingrid Wortelboer, Linda Kikkert, Willy van de 
Kolk, Henk Grootjans.  

Afwezig Lianne Nesselaar (mk), Monique Loppersum (mk) 

Notulist Ria Haan 

 

Agendapunt Omschrijving 

1. Opening en vaststelling agenda 
Willy opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Afgesproken wordt 
om de vergadering tot maximaal half tien te laten duren. 

2. Mededelingen 
- Monique is afwezig i.v.m. ziekte van haar vader. Ria zal haar namens de 

Participatieraad sterkte wensen. 
- Willy heeft met Gert Jan overlegd over het vacatiegeld. De Participatieraad 

wil niet afhankelijk maken van de aanwezigheid op de formele vergadering, 
maar van de inzet raadsleden tijdens de hele maand. Ria zal hier een 
formulier voor ontwerpen. 

- Willy heeft met Gert Jan overlegd over het budget van de Participatieraad. 
Gert Jan raadt een eigen budget af, wordt erg ingewikkeld. Voor congressen 
en andere activiteiten die ten goede van de doelstelling van de 
Participatieraad komen, is er altijd budget bij de gemeente Assen te vinden. 

- Marye Haeften, wil een nadere kennismaking met Henk over de 
armoedebestrijding/schuldhulpverlening. Pieta wil hier wel bij aansluiten. 
Henk zal hiervoor een afspraak maken. 

- Linda en Ingrid zijn op kraambezoek bij Lianne geweest. Lianne denkt nog na 
over het feit of ze bij de Participatieraad blijft. Lianne heeft contact gehad 
met Frans en is uitgenodigd voor een afscheidsetentje in kleine kring (o.a. 
Frans, Lianne, Wethouder, misschien Marleen) 

3. Notulen en Actielijst april 2017 
Punt 1. Ria neemt het secretariaatschap op zich (voorlopig verwijderen). 
 
Actielijst - Werkbezoek Vaart Welzijn zullen we plannen op onze informele 
vergadering van woensdag 4 oktober. Henk zal dit regelen. 
 
Actielijst - Buurtteams – Mellie en Willy gaan naar Kloosterveen 
 
Actielijst - Resto van Harte – Ria heeft gemaild met de manager, zal haar terugbellen. 
Ria zal weer contact proberen op te nemen met de manager of het hoofdkantoor. 
 
Actielijst - Werkbezoek Vluchtelingenwerk – Mellie probeert het werkbezoek te 
verzetten naar maandag 12 juni, dan kunnen alle leden van de Participatieraad 
hierbij aanwezig zijn. 
 
Actielijst – Ria zal iemand van de communicatie van de gemeente uitnodigen voor 
onze formele vergadering van 20 september. 
 
Punt 8. – Ria heeft gemaild naar mevrouw Hendriks van de gemeente Assen, met het 
aanbod om te helpen met het toegankelijk maken van de website. Mevrouw 
Hendriks heeft hier nog niet op gereageerd. Ria zal haar nog een keer mailen. 
Punt 9. Het is Linda en Ingrid nog niet gelukt om contact te krijgen met de gemeente 



om over de gezonde leefstijl te spreken. Willy heeft dit besproken met Gert Jan, maar 
hier is verder nog geen actie op ondernomen. 
 
Monique wordt bedankt voor het maken van deze notulen. 

4. Concept Kadernota Governance Verbonden Partijen Gemeente Assen 
De afgelopen week is er aan de leden van de Participatieraad een concept advies 
rondgestuurd. De regel betreffende pagina 10 “implementatie … te geven moet nog 
verwijderd worden. Verder wordt het advies goedgekeurd en zal morgen verzonden 
worden door Ria. 

5. Plan van Aanpak en Kadernota Sociaal Domein 
Het plan van aanpak is ter informatie voor de Participatieraad, hier hoeven we verder 
niets mee te doen.  
De gemeenteraad van Assen gaat eind juni de nieuwe Kadernota Sociaal Domein 
behandelen. Maar voordat de raad dit in de raadsvergadering gaat bespreken, wil hij 
daaraan voorafgaand graag in gesprek met vertegenwoordigers uit de dagelijkse 
praktijk van WMO-ondersteuning, jeugdhulp, werk en inkomen, participatie en 
welzijn. De raad verneemt graag onze mening over de Kadernota, die binnenkort 
beschikbaar komt. Deze Kadernota wordt eind mei rondgestuurd. 
Daarom is er een rondetafelgesprek van raadsleden met diverse vertegenwoordigers 
uit het veld op dinsdag 13 juni a.s. om 19.30 uur in het stadhuis van Assen. De 
Participatieraad kan daar en korte pitch voor te over wat wij de belangrijkste punten 
in de Kadernota vinden en waarom we dat vinden. Daarnaast kunnen we aangeven 
wat wij nodig vinden om aan die punten tegemoet te komen c.q. er aan te kunnen 
voldoen. 
Willy en Pieta zullen hierheen gaan. 

6. Voortgang Participatieraad 
- Nieuwe Commissies (streven 12 leden, 3 per commissie): 

 Algemene Zaken (voorzitter, secretaris, vicevoorzitter/secretaris: Willy 
(ad-interim), Ria en vacature) 

 WMO, Zorg en Welzijn (Pieta, Linda en vacature) 

 Participatie, Werk en Inkomen (Mellie, Henk en vacature) 

 Jeugd (Lianne, Ingrid en vacature) 
- Vergaderstructuur: 

 Werkoverleg een keer per maand, wisselen op dinsdag / woensdag 
Agenda per overleg, werken in koppels en werken aan adviezen 

 Formele vergadering een keer per maand (woensdag) 
Agenda per overleg, vaststellen adviezen, sprekers 

- Vacaturetekst: 

 Concept vacaturetekst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 Ria en Willy zullen ervoor zorgen dat deze verspreid gaat worden. 
- Aandachtspunten: 
- Pieta benadrukt dat het belangrijk is dat de voorzitterspositie en het 

meedenken over de verschillende onderwerpen geen rolverwarring geven. 
Dit gevoel komt grotendeels van de rol van Frans in de Participatieraad. De 
anderen leden van de Participatieraad voelen dit niet zo, maar het is wel een 
belangrijk punt om mee te nemen in de evaluatie van de afgelopen periode. 

- Vacatiegeld wordt uitgekeerd naar aanleiding van de inzet van de leden in de 
afgelopen maand i.p.v. alleen de aanwezigheid bij de formele vergadering. 

7. Ingekomen en uitgegane stukken 
- Kion Conferentie 2017: Mellie, Ingrid en Ria zullen hierheen gaan. Ria zal hun 

daarvoor opgeven. 
- Jaarcongres Participatie en Herstel van 28 november. Dit congres opnemen in 

de actielijst en in oktober bekijken of en wie hier naar toe gaat vanuit de 



Participatieraad. 
- Notulen Samsam: volgende vergadering 10 juli, Willy gaat hier heen. 

9. Signalen uit het veld en rondvraag 
- Mellie is naar de ALV van de Koepel geweest. Driekwart van de raden in 

Nederland is aangesloten bij de Koepel. Meerwaarde voor de 
Participatieraad is te weten wat er landelijke op het gebied van het Sociale 
Domein gebeurt. De contributie is verhoogd van € 150 naar € 500 per jaar dit 
i.v.m. het kunnen betalen van de overhead en de betaalde kracht. Ria zal de 
informatiefolder van de Koepel inscannen en doormailen.  

- Mellie is naar de netwerkbijeenkomst Openbaar Vervoer geweest. Het 
vervoer met de kleine busjes gaat prima, de passagiers zijn tevreden, worden 
goed geholpen. Het enige nadeel is dat deze busjes tot 18.00 uur rijden. Rita 
is nog steeds ziek, dus er is op het ogenblik geen extra informatie. Het verslag 
van deze bijeenkomst volgt nog en Mellie zal deze naar ons doormailen. Met 
ingang van januari 2018 zal het openbaar vervoer (Groningen en Drenthe) en 
het cliëntenvervoer georganiseerd worden tot een organisatie “Publiek 
Vervoer”, met ook een meldpunt. 

- Mellie en Willy zijn naar een bijeenkomst van ZorgfocuZ geweest i.v.m. 
Cliëntervaringsonderzoek Jeugd (kwalitatief onderzoek). Men gaat in gesprek 
met de jongeren en hun ouders in een ongedwongen sfeer (samen koken en 
praten tijdens een pizza-avond). Ervaringen en belevenissen met elkaar 
delen. Verder komen er kringgesprekken met toehoorders. De bijeenkomst 
gaf een positief beeld over het onderzoek. 

10. Sluiting 
Willy sluit vervolgens de vergadering om 21.30 uur en wenst iedereen wel thuis. 

 
 


